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Onderwerp: Beantwoording overige vragen van Fractie Tonnaer over het 
niet ophangen van bloemenmanden aan de Gedempte Turfhaven

Geachte heer Tonnaer,

U heeft vragen gesteld over het niet ophangen van bloemenmanden aan de Gedempte Turfhaven. In 
deze brief leest u de antwoorden op uw vragen.

Tijdens de behandeling van de programmabegroting 2022 is door de gemeenteraad structureel extra 
budget beschikbaar gesteld om meer bloemenmanden in de (binnen)stad op te hangen. Hierbij is 
besproken dat de bloemenmanden worden opgehangen in straten met een bepaald profiel, zodat kaders 
voor de uitvoering ontstonden. Hier gaat het om:

1. Winkelstraten
2. Aanloopstraten
3. Straten met een toeristisch profiel

De Gedempte Turfhaven valt onder het profiel winkelstraten, en is daarmee één van de straten waar 
bloemenmanden worden opgehangen. Diverse omstandigheden hebben ertoe geleid dat er dit jaar 
minder bloemenmanden aan de Gedempte Turfhaven hangen dan voorheen. De oorzaak hiervan is:

Er worden geen bloemenmanden opgehangen aan palen waaraan verkeersborden zijn 
bevestigd, in verband met de verkeersveiligheid.
Er worden geen bloemenmanden opgehangen aan lantaarnpalen, wanneer dat zorgt voor 
verminderde zichtbaarheid van andere verkeersborden.
In het verleden is gebleken dat niet alle planten in de bloembakken goed groeiden en bloeiden, 
door de hoeveelheid schaduw. Hierdoor zijn op enkele locaties geen bloemenmanden meer 
opgehangen.

In zijn totaliteit hangen er dit jaar een gelijk aantal bloemenmanden in de stad als in 2022. Dat betekent 
dat op andere plaatsen in de stad extra bloemenmanden zijn opgehangen, ten opzichte van 2022. 
Hieronder worden uw vragen verder beantwoord.

Vraag 1 Bent u bereid nog deze zomer aan alle lantaarnpalen aan de Ged. Turfhaven 
bloemmanden op te hangen?
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Antwoord
Het budget voor het ophangen van de bloemenmanden is geheel besteed bij het ophangen van de 
huidige bloemenmanden. Het is daarom niet mogelijk om extra bloemenmanden op te hangen aan de 
Gedempte Turfhaven. De lagere hoeveelheid bloemenmanden aan de Gedempte Turfhaven komt door 
de eerder genoemde oorzaken.

Vraag 2 Heeft u in de aanloop van het besluit om het aantal bloemmanden aan de Ged. Turfhaven 
te beperken vooraf overleg gehad met bewoners en winkeliers?

Antwoord
Voorafgaand aan het plaatsen van de bloemenmanden vindt overleg plaats tussen bestuursleden van 
Ondernemers Stad Hoorn (OSH) en gemeente Hoorn. In dit overleg is afgesproken dat we in de basis 
dezelfde indeling aanhouden als in 2022, omdat daar louter positieve reacties op zijn ontvangen.

Er heeft geen overleg plaatsgevonden met individuele winkeliers of inwoners over de plaatsing van de 
bloemenmanden.

Vraag 3 Kunt u het woud aan verkeers- en informatieborden aan de Ged. Turfhaven en verder in 
de binnenstad uitdunnen?

Antwoord
Tijdens de voorbereiding op de kermis in augustus worden alle verkeersborden weggehaald van de 
Gedempte Turfhaven. Daarna wordt bekeken of er sprake is van overbodig geplaatste bebording en zo 
ja, welke bebording dan weggehaald kan worden. Daarbij komen zowel verkeerskundige als juridische 
aspecten kijken. Wanneer dit onderzocht wordt, kan een uitkomst ook zijn dat geconstateerd wordt dat 
extra borden noodzakelijk zijn.

Aanvullend wordt een traject doorlopen met betrekking tot het vernieuwen van de toeristische 
bewegwijzering. Op basis van deze analyse wordt een nieuwe strategie opgesteld voor de toeristische 
bewegwijzering. Dit leidt tot een voorstel om verouderde toeristische bewegwijzering te verwijderen en 
nieuwe te plaatsen in de Hoornse binnenstad.

Wanneer blijkt dat het verwijderen of verplaatsen van een bord ruimte biedt voor het toevoegen van 
bloemenmanden, wordt dat meegenomen bij het opnieuw indelen van de bloemenmanden in 2024.

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Hoorn
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